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COMARCA
La Generalitat oblida I’Alt  Empordà en

les subvencions  de la Llei  de Barris
Castelló, I’Escala, Roses i Avinyonet de Puigventós han quedat fora de I’última convocatòria

I M M A  TORRES I Castellb

Les sobvencioos  que  atorge  In
Generalitet  dios el marc  de la
Llei  de Bamk  han deixet de
banda  les  cand ida tores
presentades per  quatre
Ajontaments  de I’Alt  Empordi.
Mentre  Castelld,  Roses  i
Avinyonat  s V  tomaran a
presentac  I’Escale  ja ha
desistit.

Les ajudes que el Govem ca-
talà dóna a diferents poblacions
per millorar els  barris mt% de-
gradats de Catalunya han passat
per alt la nostra comarca. Els
informes que havien elaborat  els
ajuntaments deRoses, Castelló,
lEscala i Avinyonet de Puigventós
no han convencut la Generali-
tat, que ha convertit  La Farga de
Banyoles  en I’únic  Ajuntament
gironí que s’ha vist beneficiat
per la Llei de Barris, aquest any.

Els  diferents municipis  han rebut
la notícia  amb decepció, ja que
la majoria ja havien presentat
candidatura en altres ocasions.
Aquest és el cas de Castelló
d’Emp6ries que demanava la

S ‘han escollit  els projectes
de barris de ciutats amb
més nombre d’habitants

subvenciópersegonavegada. Y?s
una decepció, però nosaltres se-
guirem insistint”,  afirma l’akalde
de la població,  Xavier Sanllehí.
Una de les apreciacions que han
coincidit  a fer diferents alcaldes
és que en les darreres  convoca-
ròries “la Generalitat ha escollit
ciutats i poblacions grans com
Figueres, Salt,  Banyoles  o Vic”,
explica Sanllehí.  “Nosaltres som
unapoblaciómitjanaiaméstenim
el handicap de ser una població
costanera i sembla que per això
Iliguem els  gossos amb Ilonga-
nisses,  però el cas és que tenim
un barri  molt degradat”.

Enconcret, I’informe  quehavia

presentat  1’Ajuntament  de Cas-
telló  pretenia millorar la zona
Delta Muga, una àrea molt de-
gradada on  es concentren un gran
nombre d’immigrants.  Sanllehí
asegura que “ens  tomarem a pre-
sentar perquè el sector està molt
degradat i hem de fer aquesta
acmació” .

L’alcalde de Roses, Carles
Pàramo, també es mostra dece-
but per la decisió i assegura que
“no ens  han dit què ha fallat de
la nostra candidatura. Ara el que
hem de fer és veure els  projectes
que han estat aprovats  i saber com
els han valorat” . L’ Ajuntament
de Roses val  millorar  el casc  antic,
una zona que s’ha anat degra-
dant amb el temps. “La nostra
població  acull  molts  extracomu-
nitaris i, sovint, ens  preocupem
per cobrir ahres infraestructures

de primera necessitat i descui-
dem altres aspectes, com el casc
antic”,  assegutapàraw>.  Peraix&
I’alcalde  rosinc afirma que es
tornaran a presentar ala segiient
convocatòria.

Pel que fa a Avinyonet de
Puigventós, 1’  Ajuntament havia
presentat un projecte per millo-
rar diversos carrers degradats  del
nucli  antic  del  municipi.
L’alcaldessa, Maria Terrades,
afirma que “el nostre era un pro-
jecte petitó, que requeria pocs
dmers,  i les candidatures  que han
subvencionat  necessitaven inver-
sions  més grosses” Terrades
assegura que es tomaran a pre-
sentar pez veure si poden acon-
seguir els  pocs  diners que neces-
sita el projecte. “Els  pobles  pe
tits hem de demanar totes les

ma l’alcaldessa.
L’Escala és l’ímic d’aquests

municipis  que no es tornara  a
presentar per optar a les ajudes
de la Llei de Banis. L’ Ajuntament
escalenc havia presentat el pro-
jecte per segon any consecutiu i.
després d’aquesta negativa, ha
anunciat  que no s’hi presentar2
de nou.  L’Ajuntament  assegura
que és evident que la General&
ha escollït  barris més deprimits.
1  és que el projecte  de 1’Escala
està orientat  a la millora  del nucli
antic, que no té un grau de de-
gradació gaire elevat.

L’any  que ve es tornaran a
convocar aquestes ajudes i els
Ajuntaments de Castelló, Roses
i Avinyonet esperen tenir més
sort la propera  vegada i poder
obtenir els  diners per financar
els  seus projectes.


